

OBZOR

original equipment manufacturer (OEM)

OBZOR Zlín is a stable and reliable supplier of products and services since 1965. Traditional Czech manufacturer of cam switches, house switches and sockets and other electrical accessories. A major supplier of plastic components for automotive industry. The company has excellent machinery, offers cooperation to other companies in product assembly.

We produce different kinds of mechanisms for house switches and sockets for other manufacturers and brands – for example:

Vectis / Katy Paty / Mulier

OBZOR Zlín ist seit 1965 ein stabiler und zuverlässiger Lieferant von Produkten und Dienstleistungen. Traditioneller tschechischer Hersteller von Nockenschaltern, Hausschaltern und Steckdosen sowie anderem elektrischen Zubehör. Ein bedeutender Lieferant von Kunststoffkomponenten für die Automobilindustrie. Das Unternehmen verfügt über einen hervorragenden Maschinenpark und bietet anderen Unternehmen die Zusammenarbeit bei der Produktmontage an.

Wir produzieren verschiedene Arten von Mechanismen für Hausschalter und Steckdosen für andere Hersteller und Marken:

Vectis / Katy Paty / Mulier



OBZOR

original equipment manufacturer (OEM)

We are able to handle complete projects – from development and design, through mould making and manufacture to assembly and packaging. All according to the customer's requirements and wishes. We offer processing of plastic or metal materials with using modern technology and machining equipment.

Cooperation benefits:

- solid and stable company
- great Czech quality and reliability
- 100% Made in the Czech Republic
- quick and flexible manufacture
- 100% quality check plus 5-year warranty for our Cam Switch product range

Features:

Innovative approach - regularly coming up with innovative and new product

Communication - flexible proceeding with your orders

Reliable and quality technical support

- call / e-mail us - we are here to help you

Marketing support - samples, flyers, catalogues, panels, participation on fairs,...

Custom production option - for customers who need tailor-made Cam Switches

Custom manufacture - we help you realize your ideas

Great machine equipment - CNC machines, injection molding machines, presses, stapling machine,...

Social responsibility - OBZOR has always been very active in social area - employing health - and physically disadvantaged

Wir sind in der Lage, komplette Projekte abzuwickeln – vom Entwurf über den Formenbau und die Herstellung bis hin zur Montage und Verpackung. Alles nach den Anforderungen und Wünschen des Kunden. Wir bieten die Verarbeitung von Kunststoff – oder Metallmaterialien mit Hilfe moderner Technologien und Bearbeitungsmaschinen an.

Vorteile der Zusammenarbeit:

- solides und stabiles Unternehmen
- tschechische Qualität und Zuverlässigkeit
- 100% Made in Tschechien
- schnelle und flexible Herstellung
- 100% Qualitätsprüfung plus 5-Jahre Garantie auf unsere Nockenschalter

Was bieten wir an?

Innovative Einstellung - regelmäßige Produktenentwicklung und Innovation

Kommunikation - flexible Abwicklung Ihrer Bestellungen

Zuverlässiger und qualitativ hochwertiger technischer Support - kontaktieren Sie uns per Email oder Telefon - wir helfen ihnen gerne

Marketingunterstützung - Flyer, Kataloge, Panels, Teilnahme an Messen,...

Kundenspezifische Produktionoption

- für Kunden, die maßgeschneiderte Nockenschalter benötigen

Kundenspezifische Herstellung - wir helfen ihnen bei der Umsetzung Ihren Ideen

Großartige Maschinenausrüstung - CNC - Maschinen, Spritzgießmaschinen, Pressen, Heftmaschinen,...

Soziale Verantwortung - OBZOR war im sozialen Bereich immer sehr aktiv und beschäftigte gesundheitlich und körperlich benachteiligte Menschen (ca. 50% der Beschäftigten)

Do not hesitate to send us your inquiry:

Zögern Sie nicht, uns Ihre Anfrage zu senden:

Contacts: OBZOR Zlin, Na Slanici 378, 763 02 Czech Republic
Phone: +420 577 195 138, Fax: +420 577 195 152, E-mail: export@obzor.cz,